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Toelichtende nota: 
 

 

De kinderopvang kampt in Vlaanderen met verschillende problemen. 

Het Vlaams Belang kaartte dit al meerdere keren aan in het Parlement. 

Professor Michel Vandenbroeck verklaarde onlangs in de pers enkele interessante zaken 

omtrent deze problemen. 

Zijn conclusies waren duidelijk. Ten eerste kampen de lokale besturen met een historisch 

gegroeid tekort aan plaatsen in de kinderopvang. Wachtlijsten tot anderhalf jaar zijn niet 

langer het geval in grootsteden, maar ook in de meeste kleinere gemeenten. 

Bijkomend stelt men vast dat het aantal plaatsen afneemt omwille van steeds hogere eisen en 

een tekort aan personeel. 

 

Vragen: 

 

1) Hoeveel plaatsen in de kinderopvang zijn er in onze stad? 

2) Hoe evolueerde dit cijfer sinds de start van deze legislatuur? 

3) Welke initiatieven neemt het schepencollege om voldoende, kwalitatieve plaatsen te 

voorzien? 
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